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cjfTB que vagin acompanyades d'una
compieta identificació de l'autor (nom,
¿dreça. DNI i telèfon, si fa al cas), tot i que, si
« demana, és possible la firma sota

SEGRE no tornará els originals i si la seua
extensió passa de 20 línies
(1.200 caràcters), es reserva el dret de
resumir-los.
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Demano la dimissió
de M. José Horcajada
Sr. Director:

Assistim impàvids als fets po-
lítics que s'han produït a l'ajun-
tament de Tiurana amb les llis-
tes fantasma. I, estic segura,
nombroses persones voldrien
saber de qui és la responsabili-
tat d'aquest affaire, perquè crec
que s'han de donar a conèixer
quins són els polítics als quals
els ciutadans han de dipositar
la confiança i perquè aquests
fets no es tornin a repetir en la
vida democràtica, que tots de-
manen neta i transparent.

La responsabilitat, lògica-
ment, és de qui exerceix la
màxima autoritat a confeccio-
nar les llistes electorals quan hi
ha eleccions. Quan es van con-
vocar les darreres eleccions
municipals, la màxima autori-
tat era de la llavors secretària
general del PP a Lleida, María
José Horcajada, actual porta-
veu del PP a l'ajuntament de
Lleida i diputada a la Diputa-
ció de Lleida. La senyora Hor-
cajada tenia la potestat, res-
ponsabilitat i autoritat, pel seu
càrrec, de completar i tancar
les llistes electorals de tots els
municipis de la província. I,
quan els municipis són petits,
apareixen les llistes fantasma,
que es completen, algunes ve-
gades, amb els pares i les ma-
res, molts octogenaris, dels mi-
litants o, en aquest cas, amb
militants o simpatitzants d'al-
tres províncies.

Escric aquestes línies per mi-
rar d'aclarir aquest tema, ja que
en conec el rerefons a l'haver
tingut diversos càrrecs polítics
i de gestió dins del partit, i per-
què penso que s'han de dema-

LA CARTA DEL DIA
T

La nova llei de representativitat agrària
SR. DIRECTOR:

Encara que sembli impossible, el 2009 en-
cara s'aproven lleis antidemocràtiques al Con-
grés dels Diputats, i encara, des del Govern,
es persegueixen les veus discordants. I és que,
en aquest país, ser crític resulta molt car.

La nova llei que s'ha aprovat a Madrid amb
els vots del PSC-PSOE i del PP -encara que
sembli estrany PP i PSC-PSOE, s'entenen
molt més del que ens fan veure- vulnera un
grapat de drets i és antidemocràtica. Sembla
que l'objectiu d'aquesta llei, que no és res
més que un nyap, és no reconèixer a nivell es-
tatal La Unió, confederació present a sis co-
munitats autònomes i a la qual pertany Unió
de Pagesos, sindicat que representa més del
60% de la pagesia catalana.
.Aquesta llei obliga les organitzacions sindi-

cals a ser presents com a mínim a deu auto-
nomies per ser representatives a nivell esta-
tal, una autèntica aberració. Perquè sigui més
entenedor, si aquesta llei la traslladéssim a
l'àmbit de partits, significaria la desaparició
al Congrés dels Diputats de les formacions
que es presenten a menys de deu autonomies:
CC, BNG, EAJ-PNV, Nafarroa Bai, CiU, ERG,

1C V, EA... Seria un daltabaix polític que tots
titllaríem d'antidemocràtic.

Doncs això és el que estan fent amb la llei
de representativitat: anar a castigar el sindi-
cat que no es porta bé, perquè es crític amb
l'acció de govern, perquè es manifesta quan
el conseller o el ministeri no estan a la vora
del sector en plena crisi. En definitiva, no vo-
len que diguem les coses pel seu nom i el que
és més greu: el conseller d'Agricultura, com
a màxim responsable del PSC en aquesta
matèria, ha permès que els diputats del PSC
impulsin, defensin i acabin votant sí a aques-
ta llei.

Doncs bé, si el conseller es pensa que ta-
pant-nos la boca o negant-nos la representa-
tivitat a Madrid antidemocraticament ens farà
callar, va molt equivocat. Des d'Unió de Pa-
gesos no deixarem de defensar els interessos
de la pagesia catalana^i-encara amb més força
quan veiem aquest joc brut del conseller amb
la complicitat del PP. Que ningú tingui cap
dubte que continuarem estant a la vora dels
pagesos i les pageses, i que continuarem llui-
tant contra les injustícies que es produeixen
al camp català.

JOSEP CABRÉ. RESPONSABLE DE COMUNICACIÓ O'UNtó DE PAGESOS

gols. Si això no és separar els
nens en bons i dolents, què és?
Creuen que si tenen un bon ju-
gador no se n'anirà, però si ve
una oferta d'un altre equip mi-
llor segur que se n'anirà, però
hi ha nens que han preferit no
marxar per l'amistat que els
uneix amb els seus companys
d'equip, no pel club.

Només espero que reflexio-
nin i tornin a deixar els equips
amb l'edat que correspon a ca-
da un i no per "bo o dolent" i

sentència de retirar les antenes
de Cal Sàrries. L'I d'octubre
vàrem presentar una carta a
l'alcalde amb el següent text:

Li volem demanar com a al-
calde de Tàrrega que faci com-
plir la sentència del Tribunal
Superior de Justícia de Cata-
lunya tal com es va comprome-
tre per escrit enviat a la FAVT
el dia 18/06/09, número de re-
gistre 2009/3052, davant de les
sentències:

-Sentència n. 442 HP! 71 H»

contra l'acord de la junta de go-
vern local de l'ajuntament de
Tàrrega, que atorga la llicència
per a la instal·lació d'una esta-
ció base de telefonia mòbil a
l'edifici situat a l'avinguda de
Catalunya, 47 de l'esmentat
municipi: en la seua con-
seqüència anul·lo i deixo sense
efecte la llicència d'obres indi-
cada per no ser conforme a
dret, condemno l'ajuntament
de Tàrrega a estar i passar per

vàrem manifestar a la Comissió
de Seguiment del Pacte Local
d'Antenes de Mòbil de Tàrrega
el passat dia 29/9/09, l'ajunta-
ment ha de complir i fer com-
plir la sentència; en cas contra-
ri seria una il·legalitat.

El pacte, apartat sisè imt pro-
visionals, diu: l'ajuntament de
Tàrrega posa a disposició dels
operadors un nou emplaça-
ment per traslladar-hi provisio-
nalment les antenes de l'avin-
guda Catalunya i evitar així la
manca de cobertura al munici-
pi.

Esperem que faci complir
aquesta sentència, ja que les
companyies ja han tingut els
quatre mesos des de la sentèn-
cia (21-5-2009) per buscar amb
l'ajuntament una ubicació pro-
visional segons l'apartat sisè del
pacte, fins que sigui aprovat el
POUM de Tàrrega. Creiem que
no poden donar tres mesos de
pròrroga a l'ajuntament de
Tàrrega, ja que la competència
la té el Tribunal Superior de
Catalunya, segons el servei ju-
rídic.
FAVT I ASSOCIACIÓ DE VEINS DEL BA&RI

Da CASTELL

Control de les
entitats culturals

Sr. Director
El cas Millet sembla tan sols

la punta de l'iceberg d'un mal
que afecta desgraciadament
moltes entitats de la cultura ca-
talana. Per exemple, fa menys
d'un any ja es van detectar
irregularitats a l'Institut Català
d'Indústries Culturals (ICIC)
després d'haver trobat "greus
anomalies" en moltes ajudes a


